

## Oppsummering av referansegruppemøte 20. januar

Oppdatert 2022-02-09

Deltakere: Siri Sæther (NINA), Irene Eikefjord (UiB), Nina Andersen (NTNU), Elin H. Frøshaug (UiO), Laila Aksetøy (SINTEF), Ingrid Heggland (NTNU), Tanja Strøm (OsloMet), Bjørg Mikalsen (UiO), Randi Rørlien (UiO), Liv Gaustad (NTNU), Maja Sørnes (BI), Tanja Larssen (UiT).

Fra Sikt: Terje Hellesvik, Jan Erik Garshol, Hanne Holde Young, Cecilie Maria Elisabeth Voss, Hege Johannesen.

1. Gjennomgang av kommentarer/spørsmål/svar til skisser presentert i Mural som ble distribuert før referansegruppemøtet 6. desember 2021

Forslag/kommentarer/spørsmål/svar ved gjennomgangen:

- Forslag om at verifisering av forfatter fungerer på samme måte som i Cristin (jfr. p-person identifisert, p-person aktiv og identifisert, person uidentifisert).  
Sikt: dette skal det være støtte for.
- Forslag om å kunne legge inn informasjon om opphavsrett ved registrering av resultat.  
Sikt: Rettighetsholder kan legges inn under Bidragsyter (jfr. meny med flere roller) og også dokumenteres i fila med resultatet.

2. Gjennomgang av kommentarer/spørsmål/svar til skisser presentert i Mural som ble distribuert ved referansegruppemøtet 6. desember 2021

Forslag/kommentarer/spørsmål/svar ved gjennomgangen:

- Forslag om å kunne starte registrering ved å legge inn tittel og hente metadata fra CrossRef som alternativ til å starte registrering ved å legge inn DOI og hente metadata fra Crossref for publikasjoner uten DOI.  
Sikt: dette er notert, vil i tilfelle bety et nytt alternativ i startskjermen for registrering.
- Kommentar om at en publikasjon kan publiseres online ett år og trykkes året etter slik at samme publikasjon får to ulike utgivelsesår. Hvis den ikke rapporteres til NVI det første året, kan den rapporteres det andre året.  
Sikt: dette skal det lages støtte for.
- Forslag om automatisk overføring av betingelser for embargo på fil for å unngå at registrator skal måtte legge inn dette.  
Sikt: ønsker å utrede dette sammen med UiO
- Spørsmål om det skal være mulig å publisere manuskript som enda ikke er akseptert (author version/submitted version).  
Sikt: referansegruppen har tidligere anbefalt at det kun skal være mulig å velge akseptert versjon eller publisert versjon.  
Etter en ny diskusjon var det ingen innvendinger mot å videreføre dagens alternativ mht valg av versjon.
- Kommentar om at det er ulik registreringspraksis mhp embargo på fil mellom ulike institusjoner og at dette må avklares mellom institusjonene.  
Kommentar om at UiT gjør filer åpent tilgjengelige uten noen embargoperiode i eget lokalt vitenarkiv og ønsker å videreføre denne praksisen i NVA.
- Forslag om å kunne merke av når Rights Retention Strategy er benyttet.  
Sikt: hvordan dette kan støttes kan tas ved gjennomgang av brukergrensesnitt for filopplasting og valg av lisens.
- Forslag om at arbeidsflyt for de som skal godkjenne nye registreringer for publisering tas opp som et eget tema i referansegruppen.  
Sikt: det er notert.

- Forslag om at Kurator kan legge arbeidsoppgaver på vent.  
Sikt: det må utredes hva som er behovet.
- Forslag om støtte for kommunikasjon mellom forfattere av samme publikasjon, tilsvarende meldingsfunksjonen mellom Registrator og Kurator.  
Sikt: inntil videre må forfattere av samme publikasjon kommunisere via de samme kanaler som i dag.

3. Gjennomgang av ny Mural med skisser til registreringsskjermer for de enkelte resultattyper

Forslag/kommentarer/spørsmål/svar under gjennomgangen:

- Diskusjon om Bloggpost skal sorteres under *Mediebidrag* eller under *Publikasjon i tidsskrift, magasin avis* uten at det ble enighet om noen anbefaling.
- Forslag fra Sikt om å endre samlebetegnelsen *Publikasjon i tidsskrift, magasin eller avis* til *Publikasjon i tidsskrift*, flytte *Kronikk og Kommentar* til *Mediebidrag* og gjenopprette *Brev til redaktør* under *Publikasjon i tidsskrift* (jfr. at sistnevnte leveres av importkilder).

Betegnelser for ressurstyper og de ulike registreringsskjermene vil være tema også i neste møte.

4. Betingelser/vilkår for at det skal være mulig å publisere en ny registrering uten å laste opp fil

Dette temaet tas opp i et senere møte når temaet er brukergrensesnitt for filopplasting og valg av lisens.